
 
 

 

 

Dato:  

 

Færder nasjonalparkstyre  – protokoll 

 
Tid: 14.09.21 

Sted: Sandøsund/Verdens Ende 

 

Tilstede: 

Runar A. Larsen, leder 

Anne Cathrine Hauge, nestleder 

Tone Skalpe Bjørnli 

Tom Mello 

Maja Foss Five 

 

Fra administrasjonen: Anne Sjømæling 

Observatør: Bente Molvig (Besøkssenter Færder nasjonalpark) 

 

Styret startet med befaring på Sandø med orientering fra forvalter.  

 

 

Sak 14 /21 Godkjenning av innkalling og protokoll for siste møte 

Behandling: 

Innkalling og protokoll ble godkjent. 

 

Sak 15 /21 Referatsaker 

Frisk Oslofjord: Prosjektet går inn i sluttfasen. Jobber med marine grunnkart. 

Sluttkonferanse er ikke bestemt.  

Tiltak mot spøkelsesfiske: Styret møtte Havforskningsinstituttet og fikk orientering om 

prosjektet.  

 

Sak 16 /21 Delegerte saker 

Styrtet tok sakene til orientering 

 

 

Sak 17 /21 Vedtakssaker 

Søknad – Færder nasjonalpark – tømming av kloakkvann fra fritidsbåt – sak 2021/7835: 

Vedtak:  

Etter en samlet vurdering kan det ikke gis dispensasjon til tømming av kloakkvann fra 

fritidsbåt. Søknaden er vurdert etter verneforskriften for Færder nasjonalpark, § 3, pkt 7, 

Forurensning, pkt. 7.1 og § 4 generelle dispensasjonsbestemmelser og §§ 8-12 i 

naturmangfoldloven. Tiltaket er i strid med nasjonalparkens formål og regelverk. En eventuell 

dispensasjon vil ha presedensvirkning og kan føre til økt utslipp i nasjonalparken. 



 

 

Sak 18/21 Informasjonssaker 

a. Budsjettoversikt, status til tiltak i FNP. 

Behandling: Styret tok saken til etterretning. 

b. Store Færders Venner – støtte til vegetasjonsskjøtsel. 

Behandling: Styret tok saken til orientering. 

c. Utslipp av båtseptikk i Færder nasjonalpark 

Behandling: Styret behandlet saken og gjorde følgende vedtak: 

Styreleder og forvalter ber om et møte med ledelsen i Færder kommune for å drøfte 

samarbeid for å forhindre utslipp av båtseptikk.  

d. Kopi av sak fra Jomfruland nasjonalparkstyre – stillehavsøsters, varsling om 

matsikkerhet. 

Behandling: Styret er positiv til vedtaket i saken, men ba forvalter innhente status 

rundt arbeid med stillehavsøsters. 

e. Svar ang. skjøtsel i FNP 

Behandling: Styret tok saken til orientering. 

f. Svar skjøtselsinnspill i FNP 

Behandling: styret tok saken til orientering. 

g. Statsråd Rotevatn – besøk i FNP 12.07.21 

Behandling: Styreleder og forvalter deltok. Styret tok saken til orientering. 

h. Fulehuk Fyr 200 år – jubileumsmarkering. 

Behandling: Styreleder og forvalter deltok på markering. Styret tok saken til 

orientering. 

i. Aktuelle konferanser, høst 2021: 

Behandling: Færderseminaret avholdes på Besøkssenter Verdens Ende 4. november. 

Styret tok saken til orientering, 

j. ON SHORE landbasert Kyst Torsk anlegg Mågerø 

Behandling: Styret tok saken til orientering. 

k. Informasjon fra Besøkssenter Færder nasjonalpark. 

Daglig leder orienterte om endringer i utstilling ifbm Covid19, og utegående 

sommernaturveiledere, på VE, Østre Bolæren, Ildverket og Tønsberg havn. 

Natutveiledning gitt til ca. 5000 personer, svært positivt mottatt, og nyttige 

tilbakemeldinger til forvaltningen. Utstillingstema tang og tare. Orienterte kort om 

status arbeidet med Infosenter Oslofjorden. 

Behandling: Styret tok saken til orientering. 

 

Sak 19/21 Eventuelt 

Styremedlem Tom Mellom løftet fram utfordringer knyttet til avrenning til Oslofjorden, blant 

annet fra vassdraget Aulielva med utløp i Tønsbergfjorden. Avrenning fra landbruk, i tillegg 

til formørking pga. økt mengde partikler bidrar til redusert vannkvalitet også i Færder 

nasjonalpark. Det ble stilt spørsmål om Færder nasjonalparkstyre kan bidra til prosjekter 

knyttet til forbedring av vannkvalitet fra vassdraget. Forvalter ble bedt om å legge fram en sak 

til neste styremøte. 

 

 

 

 

 
 


